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Udvalgsmøde tirsdag den 12. marts 2024 kl. 18.30 i DGI lokalerne på Degnevej 16c, Esbjerg. 
I DGI Sydvest krocket-udvalg. 

  
Deltagere: Christian Jacobsen (CJ), Steen S. Hansen (SH), Robert Sørensen (RS), Erik Pallesen (EP),  
Anne-Marie Lambertsen (AML), Karsten Ladefoged (KL), Tonny Andersen (TA). 
Frede Rasmussen (FR), Jens-Jørgen Onsberg (JJO), Aase Jacobsen (AJ) 
Afbud: Ingen. 
Ordstyrer: CJ 
Referent: AJ 
Forplejning: AJ/CJ 

Pkt.nr. Punkt-indhold Referat Ansvarlig 

1  
 
Kommentarer til referat fra klub-
berne? 

Velkommen til de 2 nye udvalgsmedlemmer! 
 
Ingen kommentarer. 

CJ 

2 Akutte punkter til dagsorden Ingen. CJ 
3 Godkendelse af dagsorden RS: Mine punkter rykkes frem, så jeg kan komme med Fanø-færgen, 

der indstilles tidligt i aften. 
CJ 

4 Siden sidst – runde  SH: Skole-OL – vi må være der igen i år. 
 
FR: Det nye holdkort – alle kan læse filen (ODS). Det er godt. 
+ Seedningslisten på Mimer. Der var udfordringer. 
 
AJ: Mimer – brug af links er vigtig, så alle kan læse det samme. 

Alle 



 

Side 2 

5 Konstituering. 
Hvad ønsker de nye medlemmer 
af udvalget at deltage i? 
https://mimer.dgi.dk/offent-
lig/48bf4aa9d1a64037bf395d5c
4cc8aff8  

RS: Hvorfor har vi så travlt med at konstituere os lige efter Årsmø-
det. Der står i forretningsordenen, at det skal afholdes på første 
møde efter Årsmødet. Der skal være en dagsorden og referat. 
Jeg ønsker, det skal føres tilbage til at være på første møde (altså i 
dag). 
CJ: Ønskes det, vi ændrer det? 
Konklusion: Det ændres, så konstitueringen sker på første ”rigtige” 
møde efter Årsmødet. 

RS 
CJ/SH 

6 Økonomi – herunder Budget 
2024 (se mail fra RS). 

RS: Sender budget rundt. (Ligger også i grupperummet i Mimer). 
Ganske få udgifter indtil dato i år. Der er jo ikke mange aktiviteter 
endnu. 

RS 

7 Nyt fra Idrætsledelsen. – Herun-
der: 
Afholdelse af DM – form (EP) 

EP:  
På sidste møde arbejdede vi med ny struktur på DM. Bl.a. pga pri-
sen.  
Hvis vi f.eks. havde regions-kvalifikationer, så kunne vi bedre for-
udse antal deltagere/kampe. Der er drøftet mange muligheder, men 
ikke nogen konklusioner endnu. 
Vi skal have det op her i udvalget senere i år, så vi kan komme med 
en samlet udmelding fra Sydvest. 
 
Campingstævner: 
Det handler om synliggørelse af krocket. Dennis har haft kontakt til 
campingpladser om at afholde et lille stævne for deres campister og 
måske lokalbefolkningen. Gøres i samarbejde mellem klubberne og 
campingpladsen (ikke Idrætsledelsen). 

EP / RS 
 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/48bf4aa9d1a64037bf395d5c4cc8aff8
https://mimer.dgi.dk/offentlig/48bf4aa9d1a64037bf395d5c4cc8aff8
https://mimer.dgi.dk/offentlig/48bf4aa9d1a64037bf395d5c4cc8aff8


 

Side 3 

Der er interesse fra Esbjerg Camping og Jelling Camping. Kan vi i ud-
valget hjælpe med at finde klubber, der vil hjælpe? 
AML + RS: Vi kan høre i Esbjerg Kommunes klubber, om nogen vil 
påtage sig samarbejdet med Esbjerg Camping.  
EP: Jeg kan spørge Give ift Jelling. 
FR: Husk at gøre opmærksom på, det er DGI-krocket – ikke have-
krocket. 
 
Partnerskab mellem Varde Kommune og DGI Sydvest: 
Nyhedsbrev fra Varde Kommune. EP rundsender mailen, der er 
sendt til klubformænd. 
SH kontakter Henning, så de husker krocket. 
 
Nye Fælles Idrætsledelse – DGI Kuglespil: 
Jeg har deltaget i møde i Horsens sammen med de andre 3 idrætter 
(petanque, krolf og bowls).  
Det udkast, der er lavet, er nu godkendt! Så vi er økonomisk sikret til 
at fortsætte (30.000,- er afsat til etablering i 2024). Det vides endnu 
ikke, hvilken landsdel, der skal være vært for os / DGI Kuglespil. 
Selve drifts-økonomien fremover er endnu ikke på plads. Dog ved vi, 
at der bliver delt økonomi, så vores penge ikke går i en fælles kasse. 
Arbejdsopgaverne ihhv udvalgene og den Nye Fælles Idrætsledelse 
er i gang. EP sender udkastet rundt. 
16. april skal de 4 (nuværende) Idrætsledelser mødes til arbejde 
med kommissorium. 



 

Side 4 

Årsmøder – der arbejdes på, at de 4 idrætter afholder årsmøder 
samme weekend. Hvor hele fredag og lørdag formiddag er i de en-
kelte idrætter. Lørdag eftermiddag er fælles.  
Det bliver 25.-26. oktober 2024. Placering er endnu ikke fastlagt. 
 
CJ: Har du svar fra Ingolf vedr. hans udtalelser om seedning. 
EP: Mere smidighed i seedningen ift helbred. 
JJO: Det han er citeret for, er noget med at reducere antal rækker. 
CJ: Evt selv kontakte Ingolf. 

8 Gennemgang af Forretningsor-
den jvf. pkt. 3 i Forretningsorde-
nen.  
Link til gamle forretningsorden: 
https://mimer.dgi.dk/offent-
lig/d6024ba3b16c4caeb37ac07e
58e1ec72  

Rettelser foretages, nye forslag rundsendes med referat. Derefter 
indsender AJ til DGI Sydvest til godkendelse. 

CJ 

9 Evaluering af Årsmødet. SH: Foregik i god ro og orden. 
Husk udluftning i kaffepausen (tilføjes arbejdsplanen). 
 
FR: Flere kunne ikke finde mødelokalet i Helle Hallen. Hvad kan vi 
gøre? 
Der skal gøres noget næste år. Skilte/guide? (Tilføjes arbejdspla-
nen). 
 
RS: Alle kunne bedre forstå graferne – den nye måde at præsentere 
økonomien. 

SH 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/d6024ba3b16c4caeb37ac07e58e1ec72
https://mimer.dgi.dk/offentlig/d6024ba3b16c4caeb37ac07e58e1ec72
https://mimer.dgi.dk/offentlig/d6024ba3b16c4caeb37ac07e58e1ec72


 

Side 5 

SH: Det lød som om, der kommer mange ansøgninger til udviklings-
puljen. Det skal nok stå på hjemmesiden, hvad pengene gives til. 
RS: Vi skal have mere styr på proceduren. Vi var lidt vævende. 
EP: God ide at sende ansøgningerne til RS, så du har styr på, hvor 
mange penge, der er brugt/tilbage. 
 
CJ: Kommentarer fra salen om, at vi skal revurdere vores beslutning 
om, hvor mange hold, der rykker op/ned i turneringerne. 
Vi skal have et punkt på et møde, så vi måske kan melde ud inden 
næste sæson. 
 
CJ: Forslag fra salen: Spilletid til holdturnering rykkes frem til kl 
18.00. 
Vi skal have et punkt på et møde, så vi måske kan melde ud inden 
næste sæson. 
 
JJO: Buffeten skal kunne tilgås fra begge sider. Lang kø. 
SH: Det var for at undgå service på bordene – pladsmangel. 
CJ: Måske tilbage til at sende rundt. 
 
SH: Hvad tænker i om sang og musikken? 
Vi har måske brug for en, der kan synge igennem. 
 
CJ: Skal vi reservere i Helle Hallen igen? 
Konklusion: Ja. Torsdag den 27. februar 2025. Alternativ onsdag den 
26. februar. CJ reserverer. 



 

Side 6 

10 Dato for banesnor-produktion i 
Vorbasse. 

27. april kl 9.00.  
Alternativt: 5. maj kl 9.00. 
TA sørger for forplejning. Alle deltager. 
CJ laver forsøg med krympe Flex og varme. Køber hjem til 30 baner. 

CJ 

11 Skal vi søge om enkelt-
mands/par i Vejen i 2026? 

CJ: Skal vi søge DM for enten par eller enkeltmands i 2026?  
Vi har før snakket om Vejen, men det kunne også være andre. 
Vi må opfordre klubberne til at søge. 

CJ 

12 Fællesmøde i Region 2 – Syd. SH: Jeg snakkede med formanden derovre 2 gange sidste år. Vi 
skulle vende tilbage nu til foråret. 
EP: De får jo heller ikke rigtig info om Ny Idrætsledelse, DM-struktur 
med kvalifikation, samarbejde om stævner mv. 
CJ: Jeg kontakter dem derovre om et møde. Bedst i weekend eller 
en aften. 

CJ/SH 

13 Evt. JJO: Hvordan fungerer Zoom-møder? 
CJ: Inden næste møde afprøver vi lige. AJ sender vejledning til JJO og 
AML. 
 
EP: Spørgsmål til FR: 
Ift invitationen til camping-stævnet i Hovborg – skal den på kalende-
ren? 
Konklusion: Ja, det må den godt. 
Ift kalenderen, så er Tirsdagstræf gledet ud. Er det, fordi det er kom-
met ned på ’en side? 
 
SH: Ift artikel i Udspil. Jeg blev ikke kontaktet. Det er kun historie – 
ingenting fra nutiden. Jeg tager kontakt til journalisten, så han kan 

Alle 



 

Side 7 

forklare, hvorfor jeg ingenting har hørt, selvom han lovede det, da 
han kontaktede mig i efteråret. 
 
CJ: Fik opringning fra forhenværende krocketspiller fra Sjælland. 
Han har 20 kompletter baner, han gerne vil sælge.  
EP: Dennis har kontakt til et firma, der har lager af forskellige krock-
etting. Mail sendt ud til formænd i klubberne. (Kan udvalget ikke få 
den slags mails også?) 
 
CJ: Fotos tages af nye udvalgsmedlemmer til hjemmesiden. 
 
SH: Jeg har modtaget materiale fra Birgit omkring instruktion.  

14 Punkter, dato og valg af ordsty-
rer til næste møde. 

Online-møde torsdag den 2. maj kl. 19.00-21.30. 
Ordstyrer: TA 
Punkter: 

- Strandstævne. 
- Status turneringerne. 

 
Næste igen: 
Afholdelse af DM – form. 
 
Op/nedrykning i rækkerne. + Afbud til landsdelsfinale. 
Spillestart - tidspunkt. 

 CJ 

 


